

南英幼稚園通告 1/2023

坪洲永興街 67 號地下 電話：29838811 facebook：<http://www.facebook.com/namying.team> 網頁：<https://www.namying.edu.hk/>

有關南英年宵嘉年華活動安排

親愛的家長：

農曆新年將至，為增添這個中國傳統節日的熱鬧氣氛，本園誠邀各位家長及貴子女參與「南英年宵嘉年華」活動，詳情如下：

(一)活動日期：2023 年 1 月 19 日(星期四)

(二)地點：南英幼稚園

(三)時間：上午幼兒班: 9:00 至 10:00

上午低班:10:30 至 11:30

下午高 A 班:1:00 至 2:00

下午幼兒班及下午高 B 班:2:30-3:30

(四)服飾：新年服飾或便服

(五)備註：1. 學生當天必須由家長陪同參與。

2. 請於 1 月 13 日(五)或之前把回條交回班主任。

3. 若活動當天懸掛紅或黑色暴雨警告訊號或 3 號以上熱帶氣旋警告，活動將會延期舉行。

(六)查詢：如有任何問題查問，請聯絡班主任查詢。

此致
貴家長台鑒

南英幼稚園
校長羅海彤

二零二三年一月六日

回條

敬覆者：本人為學生_____ (_____ 班)之家長，知悉學校於 2023 年 1 月 6 日(星期五)派發新年相關活動之通告，並會 / 不會參與年宵嘉年華活動。

此覆
南英幼稚園

家長姓名：_____

家長簽署：_____

日期：_____

Nam Ying Kindergarten Notice 1/2023

Floor G, 67 Wing Hing Street, Peng Chau Tel:29838811 Facebook: <http://www.facebook.com/namying.team> website: <https://www.namying.edu.hk/>

Lunar New Year Fair Arrangement

Dear parents,

6th January,2023

1. The Lunar New year is approaching. In order to enhance the atmosphere of the traditional Chinese festival, there will be the “Lunar New Year Fair” on 19th January (Thursday). Parents are welcomed to join the activity and enjoy New Year atmosphere with children together. The details are as follow:

Date : 19th January (Thursday)

Location : Nam Ying Kindergarten

Time : K1AM: 9:00 至 10:00

K2AM:10:30 至 11:30

K3A PM:1:00 至 2:00

K1 PM & K3B PM:2:30-3:30

Dress : Chinese clothing or Casual Wear

Remark : 1. children must be accompanied by parents on the day.

2. Please return the reply slip to class teacher on or before 13th January.
3. If the Education Bureau (EDB) announces the suspension of classes due to the No. 3 or above tropical cyclone warning signal being issued; and/or the black rainstorm warning being issued, this activity will be postponed.

If you have any further queries, please contact class teacher.

Yours faithfully,
Ms Maisy Lo
Principal

-----Reply Slip-----

I am the parents of student _____ (Class: _____) and noted the notice which is distributed on 6th January (Friday).

I will / will not join the Lunar New Year Fair with my kid together.

Name of parent: _____

Signature of parent: _____

Date: _____

